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Abstract (en)
The crimping machine has crimping device (1) for the crimping of contact elements (2) to a cable end (3) and feeding equipments (4) for the
contact elements. Another feeding equipments (5) are provided for the cable ends which has a roller arranging device for the cable ends. The roller
arranging device has two roller sets (6,7) in longitudinal direction of the cable ends (3), which are assigned to each other under an angle of ninety
degree.

Abstract (de)
Crimpautomat, umfassend eine Crimpvorrichtung (1) zum Ancrimpen von Kontaktelementen (2) an ein Kabelende (3) und erste Zuführeinrichtungen
(4) für die Kontaktelemente (2), wobei zweite Zuführeinrichtungen (5) für die Kabelenden (3) vorgesehen sind, wobei die zweiten
Zuführeinrichtungen (5) eine Rollenrichtvorrichtung für die Kabelenden (3) umfassen und wobei die Rollenrichtvorrichtung zwei in Längsrichtung der
Kabelenden (3) aufeinanderfolgende Rollensätze (6, 7) umfasst, die einander unter einem Winkel von 90° zugeordnet sind.
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